
Protokół Nr 228
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 5 lipca 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1000. Posiedzenie otworzył Z-ca
Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• wiz Skarbnika Powiatu - Pani Wioletta Turalska,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Wybór laureatów nagrody "Marka Konecka", "Gwóźdź Sezonu 2021",

"Kowal Losu 2021", "Przyjaciel Powiatu Koneckiego 2021", "Alchemik
2021", "Diament Marki Koneckiej 2021".

3. Sprawy różne:

• wniosek Biura Market Leszek Kulina sp. jawna z Kielc o dokonanie
waloryzacji cen wyrobów papierniczych.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

Na wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego
w Baryczy - Pana Jana Słuszniaka Zarząd rozszerzył porządek obrad o pkt. 3
w treści: ,,3. Rozpatrzenie wniosków SOSW w Baryczy w sprawach:

a) zapewnienia dowozów uczniów własnym transportem,
b) zabezpieczenia środków finansowych w kwocie 25 000 zł na

wykonanie wymiany podłogi w korytarzu szkolnym."
"Sprawom różnym" nadano numer 4.

Zarząd przyjął porządek obrad po uwzględnieniu zmian.
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Ad.2
Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

propozycje Kapituły "Marki Koneckiej " oraz "Gwoździa Sezonu" laureatów do
nagród "Marka Konecka", "Gwóźdź Sezonu 2021", "Kowal Losu 2021",
"Przyjaciel Powiatu Koneckiego 2021", "Alchemik 2021", "Diament Marki
Koneckiej 2021". Zaprezentował poszczególnych laureatów. Omówił działalność

przez nich prowadzoną oraz uzasadnił wybór.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, kto jest członkiem

Kapituły oraz, kto zgłaszał poszczególnych kandydatów? Stwierdził, że nagrody
powinny zostać przyznane za wyjątkowe osiągnięcia.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik poparł przedmówcę. Oznajmił,

że kandydaci powinni prowadzić działalność wyróżniającą daną organizację.

Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera odpowiedział,

że członkami kapituły są laureaci nagród z dwóch ostatnich lat. Wymienił osoby
zgłaszające poszczególnych kandydatów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik poparł kandydaturę zawodniczki
MMA z Brawler Fight Club Końskie. Oznajmił, że jest zawodniczkąkrajową

i międzynarodową. Promuje nasz region dzięki swojej postawie sportowej.

Ostatecznie Zarząd spośród propozycji Kapituły dokonał wyboru:

do nagrody "Marka Konecka":
1. Miejski Klub Sportowy NEPTUN Końskie,

2. Hufiec ZHP Końskie,

3. Karol Mazur - rolnik z Gminy Radoszyce,
4. Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy w Baryczy,
5. Chór "Vox Dei" z parafii Miedzierza

do nagrody "Gwóźdź Sezonu":
1. "Teatr pod Lipami" - ks. Tomasz Waśkiewicz (za całokształt działalności),

2. Wydawnictwa "Zabytki Radoszyc świadectwem przeszłości miasta" 
Tadeusz Czarnecki i Mateusz Garbacz - Nadleśnictwo Radoszyce,

3. Słuchowisko "Krew i żelazo" - Radio Kielce,
4. Koneckie Stowarzyszenie Sportowe Piłki Recznej

do nagrody "Kowal Losu 2021":
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l. Punkt szczeplen przy Szpitalu specjalistycznym lm. Św. Łukasza

w Końskich,

2. PCK o/Końskie

do nagrody "Przyjaciel Powiatu Koneckiego":
l. Janusz Knap - Prezes Radio Kielce,
2. Andrzej Matysiak - Dyrektor Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych

w Radomiu

do nagrody "Alchemik" :
l. Faserbeton sp. z 0.0. z Fałkowa

do nagrody "Diament Marki Koneckiej":
l. Henkel sp. z 0.0. ze Stąporkowa.

Ad. 3
a) Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy 

Pan Jan Słuszniak przedstawił wniosek w sprawie zapewnienia dowozów
uczniów własnym transportem. Podkreślił, że jest sprawą bardzo ważną,

aby dzieci niepełnosprawne były dowożone do szkoły z odpowiednią

opieką. Zapytał o możliwość dowozu dzieci transportem SOSW w Baryczy
na bazie porozumień zawartych z gminami.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że dowóz uczniów do
szkół jest zadaniem własnym gminy i należy sprawdzić, czy powiat może

świadczyć tego typu działalność. Zwrócił uwagę, że w przypadku realizacji
dowozów przez gminy część wychowanków może zostać przeniesiona do innych
szkół.

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska podkreśliła, że gmina nie może
zlecić powiatowi świadczenia usługi dowozu uczniów. Przytoczyła wyrok sądu

w analogicznej sprawie.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zawnioskował o opinię Radcy
Prawnego w przedmiotowej sprawie.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd zlecił Radcy Prawnemu _ Pan Iwonie
Bogackiej - Urban przygotowanie opinii w sprawie możliwości dowozu uczniów
niepełnosprawnych na zajęcia szkolne do Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego w Baryczy przez pracowników Ośrodka.
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Przedmiotowa opinia powinna zostać dostarczona Z-cy Przewodniczącego

Zarządu do poniedziałku (11.07 .2022r. włącznie).

b) Zarząd zapoznał się z wnioskiem Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego w Baryczy w sprawie zabezpieczenia środków

finansowych w kwocie 25 000 zł na wykonanie wymiany podłogi

w korytarzu szkolnym. Zarząd odłożył przedmiotowy wniosek do
rozpatrzenia na jedno z kolejnych posiedzeń.

Ad. 6
W sprawach różnych:

./ Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek przedstawiławniosek Biura Market Leszek Kulina sp.
jawna z Kielc, dostawcy materiałów biurowych o dokonanie waloryzacji
cen wyrobów papierniczych. Poinformowała, że umowa o dostawę została

zrealizowana w 50%. Odczytała pismo dostawcy. Potwierdziła, że ceny
artykułów papierniczych wzrosły o ok. 20-25%. Stwierdziła, że nie jest to
pierwszy przypadek, gdzie wykonawca zwraca się o waloryzację cen
dostawy.

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska zaproponowała, aby wyrazić

zgodę na waloryzację cen dostaw artykułów biurowych o wskaźnik inflacji tj.
015%.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że mając na uwadze
zapewnienie ciągłości dostaw wyrażenie zgody na waloryzację cen artykułów

papierniczych jest zasadne.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa odniósł się do proponowanej
wysokości waloryzacji. Zwrócił uwagę, że wzrost cen jest różny dla różnych

produktów. Przychylił się do waloryzacji cen na poziomie 20%.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł

przedmówcę. Oznajmił, że powiat może mieć kłopoty z wyłonieniem kolejnego
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dostawcy w tym poziomie cenowym. Podkreśli, że dla przedsiębiorstw ważne jest
zachowanie równowagi ekonomiczno - finansowej.

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska nadmieniła, że rata należnego

powiatowi dochodu z PIT jest stała, spadają dochody własne. Podkreśliła

konieczność zachowania równowagi budżetowej.

Zarząd wyraził zgodę na dokonanie waloryzacji cen wyrobów
papierniczych na poziomie nieprzekraczającym 20%. Waloryzacja będzie

dotyczyła niezrealizowanej części umowy.

./ Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zawnioskował o zmianę formuły

przyznawania nagród "Marka Konecka", "Gwóźdź Sezonu 2021", "Kowal
Losu 2021", "Przyjaciel Powiatu Koneckiego 2021", "Alchemik 2021",
"Diament Marki Koneckiej 2021" i wcześniej sze (ok. 3 tygodnie)
przygotowanie propozycji dla Zarządu, wraz z uzasadnieniem wyboru
kandydatów.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1140 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

······················t\lU .

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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